## Islands District Council Agenda for the Traffic and Transport Committee Meeting 離島區議會 交通及運輸委員會會議議程

Date : 22 November 2021 (Monday) 日期 : 2021 年 11 月 22 日(星期一)

Time : 10:30 a.m.

時間: 上午10時30分

Venue: Islands District Council Conference Room

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road

Central, Hong Kong

地點: 香港中環統一碼頭道38號

海港政府大樓 14 字樓 離島區議會會議室

1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 27 September 2021 通過 2021 年 9 月 27 日的會議紀錄

2. Question on improving the bus services in South Lantau

(Paper T&TC 44/2021)

有關要求優化大嶼南巴士服務的提問(文件 T&TC 44/2021 號)

3. Question on enhancing the bus services between South Lantau and North Lantau Hospital (Paper T&TC 45/2021)

有關要求加強來往大嶼南至北大嶼山醫院巴士服務的提問(文件 T&TC 45/2021 號)

4. Question on traffic congestion during morning peak hours on Tat Tung Road, Tung Chung (Paper T&TC 48/2021)

有關東涌達東路早上繁忙時段擠塞的提問 (文件 T&TC 48/2021 號)

5. Question on improving the transportation services between Tai O and Tung Chung (Paper T&TC 46/2021)

有關改善大澳來往東涌交通的提問(文件 T&TC 46/2021 號)

6. Question on the factors triggering the suspension of interisland services by Sun Ferry (Paper T&TC 47/2021)

有關新渡輪橫水渡作出停航決定考慮因素的提問 (文件 T&TC 47/2021 號)

7. Question on the progress of rationalising green minibus route no. 901 (Paper T&TC 49/2021)

有關建議重組專線小巴 901 號線的進展的提問 (文件 T&TC 49/2021 號)

- 8. Reports by Working Groups
  - 工作小組報告
  - T&TC Working Group 交通及運輸委員會工作小組
  - T&TC Bus Routes Working Group 交通及運輸委員會巴士路線工作小組
- 9. Any Other Business

其他事項

- Highways Department's Minor Traffic Improvement Projects and Works Schedules 路政署小型交通改善項目及其施工時間表
- 10. Date of next meeting

下次會議日期